

ZJJ HSZ



7天6晚

張家界



Zhangjiajie



袁家界

阿凡達場景原型



天子山

自然峰林奇觀稱霸



世界最高，跨度最长的玻璃桥

The world's tallest, longest span glass bridge

7D6N Zhangjiajie

★CHANGSHA ★Fenghuang Ancient City ★ZHANG JIA JIE ★TianMen Mt. National Park ★Huangshizhai ★Tian Zi Mountain ★Yuen Jia Scenic Spot

Priority Sightseeing

No Shopping



Meals Highlights : ★Xiang Flavour ★Traditional Miao welcome dinner ★Mushroom banquet
★Buddha jump over the wall Cantonese style ★Korean BBQ ★Hotel Buffet

KUALA LUMPUR

~ CHANGSHA

2 hrs CHANGDE

(Meals on board) (Lunch, Dinner)

1

- ★ Depart by flight to Hunan Province - Changsha, China.
- ★ Upon arrival, head towards Changde.
- ★ Visit Changde **Poetry Wall** - is the longest wall in Guinness World Record which is engraved with poems, handwriting and painting.
- ★ View the **Liuye Lake**, takes the shape of a willow leaf and is an ideal location for recreation and water sports.
- ★ Night tour to visit **Hannoversche Strasse**, a German style street, restaurants, bars and shops are due to be managed by German people to present real German culture.

CHANGDE

5 hrs FENGHUANG

Ancient City

(Breakfast, Lunch, Dinner)

2

- ★ Head towards to the Ming and Qing architecture remains large intact in the ancient city of **Fenghuang** (Phoenix) south of Jishou City. The street are paved with slate, and most dwellings sit on stilts, looking classically elegant with flying eaves and curving roof corners. The former residence of Shen Congwen, a modern Chinese author, is in the city.
- ★ Tour in Fenghuang (Phoenix) city include visit **Former Residence of Shen Congwen**, **Tochiang River Cruise** and unique **suspension houses**.
- ★ Enjoy Spectacular **Night Scene of Fenghuang Ancient Town**, everywhere is ambilight.

FENGHUANG Ancient City

4 hrs ZHANG JIA JIE

~ TianMen Mountain National Park

(Breakfast, Lunch, Dinner)

3

- ★ Visit the **Tian Men Mountain National Park**. (include One-way cable car, one-way escalator, one-way green car)
- ★ Experience the wonder of highway in the world - **Tongtian Avenue** (avenue towards the heaven) to the Celestial Ladder, climbing altogether 999 steps in the Tianti which runs to the Tianmen Cave, the masterpiece of the nature, it is full of celestial palaces mysteries.
- ★ Walk on the most breathtaking **see-through Skywalk - Ghost Valley Plank Road**.
- ★ At night enjoy **Tianmen Fox show**. (If fox show stopped performing, will be changed to Xiangxi Show)

ZHANG JIA JIE

~ Huangshizhai

~ Baofeng Lake

(Breakfast, Lunch, Dinner)

4

- ★ Ascend **Huangshizhai** (Yellow Stone Village) is the largest viewing platform of Zhangjiajie. At an elevation of 1300 m, the platform can provide an overall panorama of the Zhangjiajie National Forest Park. A common saying goes that: "it is no avail of you trip to Zhangjiajie, unless you come to the summit of Huangshizhai." There are various concentrate spots along the Huangshizhai tour line, among them, the Treasure Case of Heavenly Books, the Magic Sea-suppressing Needle, the Southern Pillar of Heaven, the Front Garden, and the Golden Tortoise Watching the Sea, etc. Sunrise is another splendid view in Huangshizhai.
- ★ Conclude the day with an enjoyable **boat ride** on the tranquil **Lake of Baofeng** (include green car)

ZHANG JIA JIE

~ Tian Zi Mountain

~ Yuen Jia Scenic Spot

(Breakfast, Lunch, Dinner)

5



- ★ Ascend **Tianzi Mountain** by **Bai Loong Sky Lift**, you might think that you have entered a fairyland.
- ★ Visit **Helong Park**, **West Sea**, **Presenting Flower by a Fairy** and **King writing Bushes** - the three rock peaks of different height standing side by side with the trees on the peak as if they were three Chinese writing bushes.
- ★ Continue to **Yuen Jia Scenic Spot** by car. Visit **Natural Bridge** and **Soul Deluding Platform**.
- ★ Proceed down from mountain by **cable car**.
- ★ Visit **Ten Miles Gallery**, famous for its uniquely shaped mountains, rocks and beautiful scenery. (include Two-way mini train)

ZHANG JIA JIE

~ Zhangjiajie Grand Canyon

~ Grand Canyon Skywalk

4 hrs CHANGSHA

(Breakfast, Lunch, Dinner)

6

- ★ **Zhangjiajie Grand Canyon** (include elevator + boat ride) of the best one. Zhangjiajie Grand Canyon, mountain, water, hole in one, Zhangjiajie landscape museum, you can watch the entire northern temperate karst scenery! Vivid valley monkeys, birds contention, clear lake, the mountains down dip, mandarin ducks playing in the water, fresh air, unique.
- ★ **Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge** - The bridge spans two steep cliffs, and uses transparent glass as its bottom. With a total length of 430 meters, suspended 300 meters above the valley floor, it's now the longest, highest glass-bottom bridge in the world.
- ★ Transfer back to **Changsha**.

CHANGSHA

~ KUALA LUMPUR

(Breakfast, Lunch, Dinner)

(Meals on board)

7

- ★ Visit **Mawangdui Museum**, a place which exhibits more than 3000 pieces of objects that dates back 2000 years ago and it contains high values in searching culture of Chu. (Closed on Monday, will change to Changsha Jiandu Museum)
- ★ Visit **Orange Island Park** (include buggy) and see the statue of a young Mao Zedong.
- ★ **Huangxing South Road** is the most popular shopping street, the best representative of the life breath of the "old Changsha" among all commercial streets.
- ★ After dinner, transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur with happy memories and till we meet again!



★长沙 ★凤凰古城 ★张家界 ★天门山国家公园 ★黄石寨风景区 ★天子山风景区 ★袁家界

特选膳食：★湘菜风味 ★苗家迎宾宴★蘑菇风味 ★佛跳墙广式风味★韩式烧烤 ★酒店自助餐

纯旅游

無購物



1 吉隆坡 - 长沙 2hrs 常德

(机上便餐) (午·晚餐)

- ★ 乘搭客机飞赴位于湖南省东部长沙。
- ★ 抵达后，乘车前往常德，素称文物之乡。
- ★ 参观常德诗墙 - 荟萃了中国当代名家诗词、书法、美术精品镌刻于一墙，被称为世界最长的诗、书、画、刻艺术墙，获“吉尼斯之最”。
- ★ 远观有“西洞庭”之称的柳叶湖，是湖南省最大的山、水、城三位一体的生态型城市旅游休闲度假区，因湖的形状像柳叶而得名。
- ★ 夜游德国风情街。百分百还原德国小镇建筑的街区风景，行走其中仿佛置身欧洲德国小镇。

2 常德 5hrs 凤凰古城

(早·午·晚餐)

- ★ 驱车前往吉首凤凰古城，位于湖南西部的国家级历史文化名城。
- ★ 游览凤凰古城：
 - 北门景区的古名城、城墙、跳岩、特色民居、文庙】名人故里周围青山如黛，配上那一湾碧水，波光粼粼，倒影袅袅，让人心旷神怡，为之迷醉。
 - 沙湾景区集凤凰山水之精华，古虹桥、万名塔、遐昌阁以及凤凰八景中的五景皆聚集于此。
 - 游览熊希龄故居·沱江游船和吊脚楼等等。
- ★ 夜游古城，吊脚楼上的灯笼、古城墙上的灯光、沱江边的独具特色的彩灯把凤凰古城照耀得光彩夺目。

凤凰古城 4hrs 张家界

~ 天门山国家公园

- ## 3
- (早·午·晚餐)
- ★ 游览天门山森林国家公园。
(含单程缆车、单程电梯梯、单程环保车)
 - ★ 游天门山洞，乘环保车感受“天下第一公路奇观”通天大道的惊奇体验，抵达上天梯，攀登999级台阶感受造化神奇的天门洞，尽情欣赏洞内外的壮丽景色。
 - ★ 体验步行县于鬼谷洞峭壁沿线而得名的鬼谷栈道-玻璃栈道。
 - ★ 晚上观赏天门狐仙歌舞秀。
(如狐仙秀停演，则改为湘西歌舞秀)

4 张家界 ~ 黄石寨风景区

宝峰湖 (早·午·晚餐)

- ★ 登黄石寨风景区，张家界最精华的风景区，古语有云：「不到黄石寨；枉到张家界」，特别安排乘坐缆车至山顶，登上六奇阁座落在张家界国家森林公园黄石寨的最高处，它是原始风光群体自然景观中唯一的一处人文景观，所以显得格格外引人注目，大有鹤立鸡群之感。黄石寨由诸多的悬崖峭壁共同托起而形成的一块南高北低的台地，群峰影自脚下涌现 - 天宝画匣、定海神针、南天门、摘星台、天然壁画等，景致雄浑奇绝、独树一帜，居高临下，群峰叠翠，有望洞台、望仙台、金龟探海，原始风光尽收眼底。
- ★ 船游风景秀丽的宝峰湖(含环保车)，它有“人间瑶池”的美誉；秀丽的湖光倩影与磅礴的云海峰林融为一体。

张家界

~ 天子山风景区 ~ 袁家界

5

(早·午·晚餐)

- ★ 乘百龙电梯登上天子山风景区，参观贺龙公园，西海，仙女献花及御笔峰--是并列的三座石峰，高低不一，峰顶长有松树，极像几支倒插的毛笔。
- ★ 继乘环保车往袁家界风景区，参观天下第一桥，迷魂台。
- ★ 乘缆车下山。
- ★ 参观十里画廊，峡谷两岸树林葱茏野花飘香；奇峰异石，千姿百态，像一幅巨大的山水画。(含双程小火车)

张家界 ~ 张家界大峡谷

~ 大峡谷玻璃桥

4hrs 长沙

6

(早·午·晚餐)

- ★ 【张家界大峡谷】(含电梯、游船)位于湖南省张家界市，是张家界地貌的极品景区之一。张家界大峡谷集山、水、洞于一身，是张家界地貌的博物馆，可观赏到北温带喀斯特地形的全部风景！谷中猴群欢跃，百鸟争鸣，湖水清澈、群山倒挂，鸳鸯戏水、空气清新、绝无仅有。
- ★ 大峡谷玻璃桥-总长430米、宽6米，桥面距谷底相对高度约300米。桥面全部采用透明玻璃铺设，桥中心有全球最高的蹦极台，最大游客容量为800人。其建成后，将创下世界最长、最高玻璃桥，世界首座以玻璃作为主受力结构的大型桥梁等多项“世界之最”
- ★ 驱车返回长沙。

7 长沙 ~ 吉隆坡

(早·午·晚餐) (机上便餐)

- ★ 参观马王堆博物馆，该馆是中国最大的博物馆之一，收藏了很多国家宝藏及举世闻名的马王堆出土文物。(周一闭馆，则改为简牍博物馆)



- ★ 游览橘子洲公园(含电瓶车)及观毛泽东青年艺术雕塑。
- ★ 黄兴路步行街，一条集购物、休闲娱乐、餐饮为一体的百年老街，同时也是最能代表「老长沙」的商业街，让您可体会民国时期「中国芝加哥」之称的长沙市风情。
- ★ 晚餐后，送往机场乘搭客机飞返吉隆坡，愉快的旅程以及下次的相逢！